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BRG.0002.11.2023 

Protokół Nr LV/2023 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 25 października 2023 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczyła Przewodnicząca 

Rady Gminy Pani Wiesława Posadzy. Z ogólnej liczby 14 radnych Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia obecnych w chwili rozpoczęcia sesji było 12 radnych. 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. radny Jakub Kaszliński 

2. radna Joanna Roszak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Cerajewski Maciej – adwokat 

5. Pomianowski Grzegorz - Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych 

w Dąbrowie Biskupiej 

6. Przekwas Lidia - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego Oddziału Straży 

Ludowej w Pieraniu 

7. Czekalińska Izabela - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku 

8. Szymkiewicz Tomasz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie Biskupiej 

9. Sempowicz Piotr - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. gen. Władysława Sikorskiego 

w Parchaniu 

10. Organista Jerzy – członek Rady Powiatowej Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej 

Powiatu Inowrocławskiego 

11. Górska Kinga – referent ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony 

przyrody 

12. Nowak Rafał – sołtys sołectwa Chróstowo 

13. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Ad.1. Otwarcie LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pani Wiesława Posadzy oznajmiła, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 14 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 09:00 otworzyła LV sesję słowami „Otwieram LV sesję 

Rady Gminy Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitała Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Sekretarz Gminy Panią Marzenę Gustaw, Skarbnika Gminy Panią Annę Kuberską, adwokata 

Pana Macieja Cerajewski, Pana Jerzego Organistę, radnych, sołtysów i wszystkich obecnych 

pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie Radna Wiesława Posadzy zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje 

zmian do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Nie było wniosków, a porządek sesji został przyjęty. 

Porządek obrad LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1. Otwarcie LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. 

9. Informacja o podmiocie, na rzecz którego wykonywane będą przez nieletnich prace 

społeczne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2026. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2035. 

13. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych - dyskusja. 
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14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad.2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała, aby sekretarzem obrad LV sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia została radna Agnieszka Wojciechowska. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radną przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnej Agnieszki Wojciechowskiej na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 14.29 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata ZA 

4 Herrmann Cecylia ZA 
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5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr ZA 

7 Posadzy Wiesława ZA 

8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam ZA 

10 Szczęsna Ilona ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Świerkowski Marek ZA 

13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie 12 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnej Agnieszki Wojciechowskiej 

na sekretarza obrad. 

Ad.3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  

Radna Wiesława Posadzy zaproponowała do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radna Renata Frontczak - wyraziła zgodę 

radny Adam Rybczyński - wyraził zgodę 

radna Ilona Szczęsna- wyraziła zgodę 

Nie było innych kandydatur. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Renata 

Frontczak, radna Ilona Szczęsna oraz radny Adam Rybczyński. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 25 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 14.29 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata ZA 

4 Herrmann Cecylia ZA 

5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr ZA 

7 Posadzy Wiesława ZA 

8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam ZA 

10 Szczęsna Ilona ZA 

11 Szulc Igor ZA 
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12 Świerkowski Marek ZA 

13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w ww. składzie została powołana przez radnych 12 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radną Renatę Frontczak. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytał radny Igor 

Szulc, który był sekretarzem obrad LIV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 14.29 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata ZA 

4 Herrmann Cecylia ZA 

5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr ZA 

7 Posadzy Wiesława ZA 

8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam ZA 

10 Szczęsna Ilona ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Świerkowski Marek ZA 

13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”. 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, co będzie robione w ramach wspomnianego 

projektu modernizacji placów zabaw? 
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Pan Marcin Filipiak – odpowiedział, że będzie to na wskazanych placach zabaw wymiana 

istniejących urządzeń, które są wyłączone z użytkowania oraz w niektórych przypadkach 

doposażenie w nowe urządzenia.  

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, jakie drogi będą modernizowane w ramach otrzymanej 

promesy? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że na obecną chwilę jeszcze nie wiadomo, jednak z pewnością 

będą robione te drogi, na które są projekty.  

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw - Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji: 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła dwa 

posiedzenia: 

17.10.2023 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Gospodarka lasów gminnych: aktualny stan uporządkowania drzewostanu.  

2. Działania fotopułapki na ternie Gminy Dąbrowa Biskupia w miejscach częstego 

zaśmiecania terenów odpadami komunalnymi oraz dewastacji obiektów będących 

własnością Gminy.  

24.10.2023 r., na którym omawiano materiały na LV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia 

10.10.2023 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Dąbrowie Biskupiej 

podczas wakacji. 

2. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej podczas 

wakacji. 

3. Dowożenie i dożywianie w szkołach podstawowych i w przedszkolu. 

4. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, informacje od dyrektorów szkół (uzupełnienie 

formularza). Przygotowanie placówek szkolnych do nowego 2023/2024 roku. 

Zapoznanie się z zakresem przeprowadzonych prac remontowych. Ilość oddziałów, 

ilość dzieci, kadra nauczycielska i pracownicy niemerytoryczni. 
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24.10.2023 r., na którym omawiano materiały na LV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła dwa posiedzenia: 

20.10.2023 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Spływ opłat za wodę i ścieki za pierwsze półrocze 2023 roku. 

2. Koszty utrzymania i stan placów zabaw oraz boisk gminnych za pierwsze półrocze 

2023 roku. 

3. Stan dróg gminnych oraz wydatki poniesione na drogi w pierwszej połowie 2023 

roku. 

4. Stan wykonania inwestycji studni głębinowej w Dąbrowie Biskupiej, poniesione 

koszty. 

24.10.2023 r., na którym omawiano materiały na LV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

18.10.2023 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pierwsze 

półrocze 2023 roku. 

2. Kontrola kosztów oświetlenia ulicznego za pierwsze półrocze 2023 roku.  

3. Zużycie energii (ilościowo) na oświetlenie uliczne – porównanie I półrocza 2021 roku 

do I półrocza 2023 roku, w celu sprawdzenia oszczędności przy wprowadzeniu zmian 

w godzinach włączania i wyłączania oświetlenia ulicznego. 

24.10.2023 r., na którym omawiano materiały na LV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła posiedzenia.  

Ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. 

Przewodnicząca Rady Gminy – poprosiła kolejno Dyrektorów Szkół o przedstawienie 

informacji: 

Pani Lidia Przekwas - przedstawiła informację ze Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego 

Oddziału Straży Ludowej w Pieraniu. 

Materiał stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Dyskusja: 
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Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy odszkodowanie w pełni pokryło koszty 

naprawy zalanych pomieszczeń? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że z tego co wie, to koszty remonty były wyższe.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy uczniowie z orzeczeniami mają inny arkusz na 

egzaminie? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że arkusz egzaminacyjny jest taki sam dla wszystkich, 

tylko uczniowie z orzeczeniami mają wydłużony czas oraz są inaczej oceniani. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, z czego wynika, to że tak dużo uczniów mają 

różnego rodzaju orzeczenia? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że są to uczniowie z orzeczeniami o potrzebie 

kształcenia specjalnego oraz opiniami poradni z takimi problemami jak dysleksja, dysgrafia, 

obniżone zdolności intelektualne, to są problemy emocjonalne, dostosowanie społeczne i 

różne inne. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy te wszystkie 44 osoby mają orzeczenia z 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że 4 uczniów było z orzeczeniami o potrzebie 

kształcenia specjalnego oraz 44 uczniów, którym udzielono pomocy psychologiczno-

pedagogicznej w oparciu o opinie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej lub wynikające z 

diagnozy wewnętrznej, np. konieczność zajęć z logopedą. Dodała, że często jest tak, że 

nauczyciele przygotowują dziecko  do poradni, z powodu konkretnego powodu, a rodzice i 

tak tam z tym dzieckiem nie jadą, wówczas szkoła we własnym zakresie stara się pomóc 

takiemu dziecku.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy w szkole nadal funkcjonuje nauczanie bez 

ocen, jak to wygląda i czy rodzice ani uczniowie nie mają w tym temacie zarzutów? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że zawsze się znajdzie ktoś komu się coś nie podoba, 

jednak coraz więcej osób się do tego przekonuje zarówno wśród dzieci, jak i rodziców. 

Dodała, że 25 listopada odbędzie się dodatkowe szkolenie w tym temacie. Obecnie jest na 

niektórych przedmiotach system mieszany, jednak Pani Dyrektor ma nadzieję, że od 

przyszłego roku wszystkie przedmioty będą w ten sposób oceniane.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy można stosować mieszany system oceniania? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że tak. Dodała, że już jest nacisk Kuratorium Oświaty na 

wprowadzanie takiego systemu nauczania, czyli opisowy. Oceny cyfrowe mają być na koniec 

I semestru i na koniec roku szkolnego. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy w innych szkołach również jest prowadzony 

taki system oceniania?  

Wszyscy Dyrektorzy (za wyjątkiem Pierania) odpowiedzieli, że u nich nie ma oceniania 

opisowego, poza obowiązującymi klasami 1-3.  
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Pani Lidia Przekwas – poinformowała, że nie jest motywujące dla ucznia otrzymanie oceny 

niedostatecznej, każdy uczeń ma się uczyć na miarę swoich możliwości. Dodała również, że 

od początku taki system nauczania wprowadzony był na języku polskim i jak widać na 

egzaminie z tego przedmiotu są najlepsze wyniki. Nauczyciele cały czas uczą się tego 

oceniania, wymieniają się doświadczeniami itp.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy ocena cyfrowa nie pomogłaby bardziej 

rodzicom? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że nie widzi różnicy w ocenie 3, a w tym, że napisze 

opis np., że dziecko musi poprawić, douczyć się dodawania, czy odejmowania. Sama ocena 

nic rodzicowi nie mówi. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy wprowadzając taką metodę oceniania były 

przeprowadzone ankiety, rozmowy z rodzicami itp. czy wyrażają na to zgodę? Kto podjął 

decyzję o omawianym sposobie oceniania? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że były prowadzone rozmowy z rodzicami, rodzice 

mogli również uczestniczyć w debacie wojewódzkiej, później decyzja została podjęta na 

Radzie Pedagogicznej, a następnie zmieniono statut.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, jak wygląda kwestia języka angielskiego? 

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że wcześniej była ciągle zmiana nauczyciela, jednak 

teraz jest już nauczyciel na stałe, a efekty będzie można dopiero zauważyć po pełnym roku 

nauki. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy są w szkole niepokojące sytuacje, czy 

problemowe zachowanie uczniów? 

Pani Lidia Przekwas odpowiedziała, że są drobne przepychanki, jednak nie ma większych 

problemów.  

Nie było więcej pytań. 

Pani Izabela Czekalińska - przedstawiła informację ze Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku. 

Materiał stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, na jakim etapie jest remont szkoły? 

Pani Izabela Czekalińska – odpowiedziała, że remont dobiega końca, ogrzewanie działa, 

zostały niewielkie poprawki oraz trwa sprzątanie po remoncie. Podziękowała również za 

wkłady finansowe przeznaczone na ten remont, ponieważ szkoła dzięki temu zmieniła się na 

lepsze. Dodała, że nie może się doczekać kiedy dzieci wrócą do szkoły.  

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że praktycznie każda ze szkół bierze udział w 

konkursach wojewódzkich, powiatowych i innych, jednak najwięcej laureatów i finalistów 

jest w szkole w Dąbrowie Biskupiej, a na drugim miejscu jest właśnie szkoła w Ośniszczewku.  
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Pani Izabela Czekalińska – odpowiedziała, że jest to zasługa i ciężka praca nauczycieli, którzy 

przygotowują uczniów do tych konkursów, a także duży wkład samych uczniów.  

Wójt Gminy – życzył Pani Dyrektor dużo sukcesów, ponieważ poprzedni Dyrektor placówki 

podniósł wysoko poprzeczkę.  

Pani Izabela Czekalińska – odpowiedziała, że ma nadzieję, że godnie zastąpi Pana 

Stabulewicza, który zawsze służy jej pomocą, za co jest mu niezmiernie wdzięczna.  

Nie było więcej pytań. 

Pan Tomasz Szymkiewicz – przedstawił informację z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Dąbrowie Biskupiej. 

Materiał stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy poszukiwany nauczyciel wychowania 

przedszkolnego musi spełniać konkretne wymagania, dodatkowe kwalifikacje? 

Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że musi być to osoba z kwalifikacjami niezbędnymi 

do nauczania przedszkolnego. Dodał, że na chwilę obecną nauczyciele z przedszkola biorą 

nadgodziny oraz pomagają nauczyciele ze szkoły z klas 1-3.   

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy może to być nauczyciel z kwalifikacjami 

nauczania początkowego? 

Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że większość nauczycieli z kwalifikacjami 

wczesnoszkolnymi mają kwalifikacje nauczania przedszkolnego. Dodał, że jednak będzie to 

dokładnie sprawdzone, jeśli ktoś się zgłosi. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy są jakieś niepokojące sytuacje, czy poważne 

problemy z uczniami? 

Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że wszelkie nieporozumienia jeśli się zdarzają, to są 

na bieżąco wyjaśniane i rozwiązywane. Dodał, że spór z rodzicami z jednej klasy oraz 

z nauczycielem tej klasy na ten moment wyciszył się. Był on rozstrzygany przez Kuratorium 

Oświaty, Rzecznika Praw Dziecka, Policję i nadal sprawa toczy się w Prokuraturze. Problem 

również był rozpatrywany na poziomie gminy.  

Nie było więcej pytań. 

Pan Piotr Sempowicz – przedstawił informację ze Szkoły Podstawowej im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Parchaniu. 

Materiał stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Dyskusja: 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, jak układa się w szkołach współpraca z Radą 

Rodziców, ponieważ Pan Piotr Sempowicz chwalił tą współpracę w swojej szkole? 
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Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że w Dąbrowie Biskupiej są dwie Rady Rodziców, 

ponieważ osobna jest w szkole podstawowej i osobna w przedszkolu, jednak bardzo dobrze 

mu się współpracuje z każdą z nich. Rodzice zawsze są chętni do pomocy przy różnych 

uroczystościach, a czasem nawet sami coś od siebie organizują.  

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że w Pieraniu jest bardzo dobra współpraca z rodzicami 

i zawsze są, jeśli w szkole potrzebna jest ich pomoc oraz podejmują działania z własnej 

inicjatywy.  

Pani Izabela Czekalińska – poinformowała, że jest po pierwszym spotkaniu z Radą Rodziców 

i odniosła pozytywne wrażenie, ponieważ rodzice mają wiele fajnych pomysłów.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, jak wygląda kwestia dożywiania w szkołach? 

Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że do szkoły podstawowej w Dąbrowie Biskupiej 

obiady dowozi ta sama firma, co do przedszkola i korzysta z nich 20 uczniów.  

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że w Pieraniu nie ma dużego zainteresowania obiadami 

i obecnie korzysta z nich 9 uosób.  

Pani Izabela Czekalińska – poinformowała, że zachęcała dzieci i ma 10 chętnych na 

korzystanie z obiadów.  

Pan Piotr Sempowicz – poinformował, że w Parchaniu 12 uczniów korzysta z obiadów.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, jak wyglądają łączone zajęcia i czy takie są? 

Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że w Dąbrowie Biskupiej jest zbyt dużo dzieci 

w klasach, żeby łączyć zajęcia. Jedynie zajęcia wychowania fizycznego są łączone, ponieważ 

osobno mają zajęcia dziewczynki i osobno chłopcy z dwóch klas. Dodał, że np. klasa 4 jest 

dzielona na języku angielskim, informatyce, czy technice.  

Pani Lidia Przekwas – poinformowała, że w Pieraniu również nie ma łączonych zajęć.  

Pani Izabela Czekalińska – poinformowała, że w Ośniszczewku łączone są zajęcia z 

wychowania fizycznego w klasach, których jest mało uczniów. Łączone są również zajęcia 

dodatkowe.  

Pan Piotr Sempowicz – odpowiedział, że klasa 8 i 7 jest połączona na lekcji wychowania 

fizycznego, natomiast klasa 5 i 6 połączona jest na technice, plastyce i muzyce. Dodał, ze jest 

to problem dla nauczyciela prowadzącego, ponieważ w sytuacji kiedy jeszcze jest w tej 

grupie uczeń z dostosowaniem, to musi on przygotować 3 programy nauczania na jedne 

zajęcia.  

Pan Jerzy Organista – zadał pytanie, czy w szkołach prowadzone są jakieś dodatkowe zajęcia 

muzyczne, czy nauki gry na instrumencie? 

Pani Izabela Czekalińska – odpowiedziała, że w Ośniszczewku w ubiegłym roku odbywały się 

zajęcia nauki gry na organach, które będą wznowione jak tylko dzieci wrócą już do szkoły. 
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Pan Piotr Sempowicz – odpowiedział, że w Parchaniu  prowadzone jest kółko muzyczne i ten 

chórek występuje na różnych uroczystościach w szkole.  

Pani Lidia Przekwas – odpowiedziała, że w Pieraniu nauczyciel muzyki uczy dzieci gry na 

różnych instrumentach, a w piątki cała szkoła śpiewa.  

Pan Tomasz Szymkiewicz – odpowiedział, że w Dąbrowie Biskupiej jest zatrudniony 

nauczyciel muzyki, który prowadzi zajęcia muzykoterapii w przedszkolu oraz uczy w szkole 

dwa razy w tygodniu. Przygotowuje również dzieci do różnych uroczystości szkolnych.  

Nie było więcej pytań, dlatego Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Dyrektorom Szkół 

za przybycie i zreferowanie tematu. Następnie ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 12 radnych.  

Ad.9. Informacja o podmiocie, na rzecz którego wykonywane będą przez nieletnich prace 

społeczne. 

Pani Marzena Gustaw – poinformowała, że wyznaczono Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Dąbrowie Biskupiej jako podmiot na rzecz którego nieletni będą mogli wykonywać prace 

społeczne. Przewiduje się zorganizowanie prac porządkowo–gospodarczych  dla 12 

nieletnich zamieszkujących na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia w wieku między 10 a 18  

rokiem życia w wymiarze 20 godzin dla każdego. 

Materiał stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Dyskusja: 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2026. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było uwag oraz pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2026. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 października 2023 r.   



15 
 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 14.29 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata ZA 

4 Herrmann Cecylia ZA 

5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr ZA 

7 Posadzy Wiesława ZA 

8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam ZA 

10 Szczęsna Ilona ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Świerkowski Marek ZA 
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13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr LV/410/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2026 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było uwag oraz pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2023 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 14.29 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata ZA 

4 Herrmann Cecylia ZA 

5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr ZA 

7 Posadzy Wiesława ZA 

8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam ZA 

10 Szczęsna Ilona ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Świerkowski Marek ZA 

13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr LV/411/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2023 rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2035. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Radny Igor Szulc – zadał pytanie Wójtowi Gminy, czym się kierował wydzielając kwotę 

50 000,00 zł na projekt drogi Wola Stanomińska–Zduny? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że kierował się tym, że z drugiej strony jest inny powiat, inna 

gmina i tam jest asfalt, dlatego warto byłoby to połączyć. Ponadto na każdym zebraniu 

sołeckim Woli Stanomińskiej mieszkańcy wspominali o tej drodze, a także mieszkańcy 

Stanomina dopytywali się o remont tej drogi.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa i Finansów, 

czy podczas objazdu dróg komisja przejeżdżała tą drogą i widziała w jakim jest stanie? 

Radny Adam Rybczyński – odpowiedział, że komisja była na tej drodze i jest ona w stanie 

przejezdnym.  

Wójt Gminy – stwierdził, że rozumie iż niektórym radnym może nie podoba się pomysł 

zrobienia projektu na tą drogę i rozumie również, że są sołectwa, które mają duży problem 

z drogami, jak np. Chróstowo. Jednak do tego sołectwa już poszedł kamień w tym roku 

i w najbliższym czasie przyjedzie kolejnych 10 transportów. Dodał, że jeżeli radni uważają, że 

te 50 000,00 zł należy przeznaczyć na inną drogę, czy inny cel, to Wójt się nie obrazi, 

ponieważ to radni podejmują decyzje, a Wójt jest od wykonania tych decyzji.  

Radny Tomasz Wronecki – dodał, że przewiduje się wykonanie projektu drogi Wola 

Stanomińska-Zduny w roku 2024, a tak naprawdę nie wiadomo kiedy będzie jego realizacja. 

Może zdarzyć się, że nie będzie środków i ten projekt przepadnie, a gmina wyda 

niepotrzebnie pieniądze. Taka sama sytuacja była z chodnikiem w Stanominie, gdzie Gmina 

wydała duże środki na projekt i jego aktualizację i do dnia dzisiejszego nie jest to 

zrealizowane, a projekt jest już nieważny.  

Wójt Gminy – poinformował, że pomysł z projektem chodnika w Stanominie należy do 

poprzedników, a on próbował ten pomysł zrealizować, jednak  koszt całej inwestycji wyniósł 

by 1 500 000,00 zł i gmina musiałaby partycypować w kosztach. Dodał, że to było nierealne, 

tym bardziej, że jest to droga wojewódzka, a koszty były ogromne.  

Radny Tomasz Wronecki – dodał, że droga Wola Stanomińska-Zduny jest utwardzona 

i wiadomo, że fajnie byłoby to połączyć z inną gminą, jednak mamy inne potrzeby. Podobnie 

jest z drogą Mleczkowo-Zduny, przy której nikt nie mieszka, a służy rolnikom i gdybyśmy ją 

zrobili, to zwiększyłby się tylko ruch samochodów ciężarowych, który i w tej chwili jest duży. 

Dodał, że powinno się te środki przeznaczyć na drogi w sołectwie Chróstowo, które ma 

ponad 8 km dróg do utwardzenia, a jak był fundusz sołecki, to większość jego wydano tam na 

drogi. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że w tym roku wydano więcej na ich drogi, niż mieli funduszu 

sołeckiego. 

Radny Igor Szulc – odpowiedział, że owszem w tym roku był zakupiony kamień, jednak 

można sprawdzić ile zakupiono kamienia na te drogi w latach 2021-2022. 
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Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że rozumie radnego Igora Szulca, jednak gmina 

musiałaby teraz wydać wszystkie środki na drogi w Chróstowie i Walentynowie, ponieważ od 

lat były tam zaniedbania. Uważa, że powinno się dokończyć zaczęte drogi, np. w Nowym 

Dworze lub zrobić te, które będą połączone z inną drogą mimo, że nikt tam nie mieszka, jak 

np. Przybysław-Sędzin. Dodała, że jeśli nie będzie projektu na daną drogę, to nigdy się jej nie 

zrobi. A to, że nikt nie mieszka przy danej drodze, to nie oznacza, że nikt tą drogą nie jeździ.  

Radna Renata Frontczak – dodał, że trudno jest obliczyć, ile tego kamienia jest potrzebne na 

drogi w sołectwie Chróstowo i tak naprawdę moglibyśmy kupować co roku ten kamień i 

ciągle będzie mało z uwagi na ich stan. Jednak nie można przez to blokować innych dróg, 

które również są do zrobienia.  

Radny Marek Świerkowski – uważa, że drogi w Chrostowie powinno się robić po kawałku, ale 

porządnie, czyli utwardzić je gruzem, a następnie wysypać na to kamień. Dodał, że tylko w 

ten sposób możemy pomóc, ponieważ nie jesteśmy w stanie nagle wydać tyle środków, żeby 

zrobić wszystkie drogi. 

Wójt Gminy – zadał pytanie radnemu Igorowi Szulcowi i radnemu Tomaszowi Wroneckiemu, 

jaką mają propozycje na te 50 000,00 zł? 

Radny Tomasz Wronecki – odpowiedział, że raczej zakup kruszywa. 

Radny Igor Szulc – odpowiedział, że proponuje wycofanie 50 000,00 zł z projektu na drogę 

Wola Stanomińska-Zduny i przeznaczenie tych środków na rozpoczęcie chociaż jednej drogi 

w sołectwie Chróstowo, ponieważ w tym sołectwie nigdy nie rozpoczęto budowy drogi.  

Sołtys Rafał Nowak – podziękował za 10 transportów kamienia, które mają przyjechać do 

sołectwa Chróstowo, jednak zwrócił uwagę, że wystarczy to na utwardzenie 300 m dróg i tak 

naprawdę teraz należy się zastanowić, gdzie to wysypać.  

Radny Marek Świerkowski – podkreślił, że jego zdaniem zamiast tych 10 transportów 

kamienia powinien być zakupiony gruz i na to kamień.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że interpelacja została napisana na 250 ton kamienia i ma 

nadzieję, że te transporty będą rozdysponowane prawidłowo przez radnego i sołtysa.  

Radny Igor Szulc – złożył oficjalny wniosek na wycofanie z Wieloletniej Prognozy Finansowej 

środków w wysokości 50 000,00 zł przeznaczonych na projekt drogi Wola Stanomińska-

Zduny, ponieważ nigdy wcześniej nie widział interpelacji, czy wniosku na tą drogę. Dodał, że 

środki te powinny być przeznaczone na te drogi, na które pisane są interpelacje, czy wnioski.   

Po wprowadzeniu powyższego wniosku do systemu Przewodnicząca Rady Gminy 

przeprowadziła głosowanie. 

głosowanie Wniosek w sprawie wycofania z wykazu przedsięwzięć do WPF 

limitu w kwocie 50 000,00 zł na rok 2024 dotyczącego wykonania 
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dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gminnej Wola 

Stanomińska - Zduny. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 66.67 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 4 33.33 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 14.29 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata PRZECIW 

4 Herrmann Cecylia PRZECIW 

5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr PRZECIW 

7 Posadzy Wiesława ZA 
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8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam PRZECIW 

10 Szczęsna Ilona ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Świerkowski Marek ZA 

13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 8 radnych głosowało 

za przyjęciem wniosku, 4 radnych zagłosowało przeciw, głosów wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Marek  Świerkowski – zadał pytanie, na to zostaną teraz przeznaczone te środki? 

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że na obecną chwilę te środki pozostają w budżecie 

i w przyszłości Rada Gminy zadecyduje o ich przeznaczeniu.  

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 minut przerwy niezbędne na przygotowanie 

poprawionej uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2035. 

Po przerwie w sesji nadal uczestniczy 12 radnych. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2023-2035 po wprowadzonej zmianie.  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było uwag oraz pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2023-2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 85.71 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 14.29 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Frontczak Renata ZA 

3 Gawrysiak Renata ZA 

4 Herrmann Cecylia ZA 

5 Kaszliński Jakub nieobecny 

6 Kołodziej Piotr ZA 

7 Posadzy Wiesława ZA 

8 Roszak Joanna nieobecna 

9 Rybczyński Adam ZA 

10 Szczęsna Ilona ZA 
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11 Szulc Igor ZA 

12 Świerkowski Marek ZA 

13 Wojciechowska Agnieszka ZA 

14 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr LV/412/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2023-2035 stanowi załącznik nr 17 

do protokołu. 

Ad.13. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych - dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

Radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia i Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, natomiast 

Sekretarz Gminy przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Wójtowi 

Gminy Dąbrowa Biskupia.  

Materiały stanowią odpowiednio załącznik nr 18 i 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.14. Wolne wnioski. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, jak wygląda sprawa masztu w Dąbrowie 

Biskupiej? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że to nie jest inwestycja gminna. Dodał, że dzisiaj otrzymał 

informację od inwestora, że sygnał ma się pojawić w okolicy grudnia br. 

Radny Marek Świerkowski – zwrócił się z prośbą, żeby wystąpić do firmy ENEA o audyt 

w związku z planowaną inwestycją – montaż instalacji fotowoltaicznej w urzędzie gminy 

o dużej mocy, czy nie spowoduje to wzrostu napięcia w sieci, co będzie skutkowało 

włączeniami falowników u mieszkańców. Dodał, że chodzi też o interes gminy, żeby można 

było czerpać korzyści z tej inwestycji i żeby nie było sytuacji, że w urzędzie gminy nie będzie 

można ani korzystać z wyprodukowanej energii, ani oddać jej do sieci.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że zwróci się z takim zapytaniem do firmy ENEA.  

Radny Tomasz Wronecki – zwrócił uwagę Komisji Rolnictwa i Finansów, że powinni zajmować 

się tematami odpowiednimi do ich komisji, a nie jak ostatnio na posiedzeniu ww. Komisja 

zajmowała się spływem opłat za wodę i ścieki, czym zajmuje się Komisja Rewizyjna. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – odpowiedziała, że tym tematem może zająć się zarówno 

Komisja Rolnictwa i Finansów, jak i Komisja Rewizyjna, a poza tym plan pracy był uchwalany 

w miesiącu czerwcu.  

Radna Renata Gawrysiak – dodała, że Komisja Rolnictwa jest również Komisją Finansów i 

każdy może zająć się danym tematem od swojej strony.  

Radny Tomasz Wronecki – zauważył, że w sprawozdaniu Wójt Gminy mówił o tym, że w Dniu 

Nauczyciela Dyrektorzy Szkół oraz wytypowani nauczyciele otrzymali nagrody. Radny uważa, 

że skoro skarga na Panią Dyrektor z Pierania została uznana przez radnych za zasadną, to nie 

powinna otrzymać nagrody. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że w sprawozdaniu mówił o tym, że były osoby wyróżnione 

i nagrodzone. Pani Dyrektor Szkoły w Pieraniu została wyróżniona i otrzymała list 

gratulacyjny, jednak nie otrzymała nagrody pieniężnej, podobnie jak Pani Dyrektor ze Szkoły 

w Ośniszczewku. 

Pan Jerzy Organista – podziękował za zaproszenie na LV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, 

a następnie przedstawił sprawy organizacyjne dotyczące działalności Kujawsko-Pomorskiej 

Izby Rolniczej. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Transmisje obrad sesji dostępne są na stronie BIP Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej oraz 

stronie internetowej Gminy Dąbrowa Biskupia. . 

Ad.15. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady LV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończyła posiedzenie Rady 

Gminy o godzinie 13:00.  

Dąbrowa  Biskupia, dnia 25 października 2023 r.  

Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 

Agnieszka Wojciechowska  Wiesława Posadzy 

Protokółowała: 

Monika Wochna 

 


